
Πρώτη Συνάντηση της Δημοτικής Επιτροπής Ισότητας των Φύλων του Δήμου Αμαρουσίου 

 

 

 

Με μεγάλη επιτυχία, σε κλίμα ομοθυμίας και ενθουσιασμού πραγματοποιήθηκε η πρώτη συνάντηση των μελών 

της Δημοτικής Επιτροπής  Ισότητας των φύλων του Δήμου Αμαρουσίου (ΔΕΠΙΣ) υπό την νέα σύνθεση, την Πέμπτη 

26 Ιουνίου 2025 στο Δημαρχείο Αμαρουσίου, κατόπιν πρόσκλησης της Προέδρου της κας Ελένης Λέκκα. 

Η Πρόεδρος της επιτροπής μεταφέροντας καταρχάς τον χαιρετισμό του Δημάρχου Αμαρουσίου κου Θεόδωρου 

Αμπατζόγλου για την έναρξη των εργασιών της επιτροπής ανέφερε πως «ο ίδιος προσωπικά δίνει ιδιαίτερη 

βαρύτητα στα ζητήματα ισότητάς και ανθρωπίνων δικαιωμάτων, τονίζοντας πως η Διοίκηση του Δήμου καταβάλλει 

κάθε προσπάθεια προς την κατεύθυνση της άρσης των έμφυλων ανισοτήτων και την ενίσχυση του ρόλου της 

γυναίκας στην Μαρουσιώτικη κοινωνία.  Αναφέροντας ενδεικτικά ότι ο Δήμος μας, έχει από το 2021 συστήσει και 

υποστηρίζει τη λειτουργία της Δημοτικής επιτροπής Ισότητας, έχει ψηφίσει Τοπικό Σχέδιο Δράσης για την Ισότητα 

των φύλων και εντάσσει σταθερά στον σχεδιασμό του σχετικές δράσεις, προγράμματα και υπηρεσίες». 

Στη συνέχεια η κα Λέκκα αφού καλωσόρισε τα μέλη της Επιτροπής ευχόμενη μια εποικοδομητική συνεργασία είπε 

: 

« Είναι τιμή και χαρά να παρευρίσκεσθε και να συμμετέχετε στη ΔΕΠΙΣ, διότι όλες και όλοι ανεξαιρέτως είστε 

άνθρωποι που διακρίνεστε για την ενσυναίσθηση, την επιστημονική κατάρτιση και τη θέληση για προσφορά στα 

κοινά. 



Κατόπιν πρότασής μου η οποία έγινε δεκτή από το Δήμαρχό μας, η παρούσα ΔΕΠΙΣ χαρακτηρίζεται  από μία 

καινοτομία: πλαισιώνεται και υποστηρίζεται -στη διευρυμένη της μορφή –  από θεματικές ομάδες υποστήριξης 

(ομάδα πρόληψης υγείας, ομάδα υποστήριξης ευπαθών ομάδων, ομάδα οικογένειας – ενδοοικογενειακής βίας, 

ομάδα επικοινωνίας και δράσεων) στις οποίες συμμετέχουν αξιόλογα μέλη με σημαντική προσφορά και εμπειρία 

σε πολλά πεδία. 

Στόχος της ΔΕΠΙΣ είναι η προώθηση της ενεργού συμμετοχής των γυναικών στην πολιτική και κοινωνική ζωή του 

τόπου μας, η ανάδειξη του ρόλου τους και η ενδυνάμωση της παρουσίας και  δράση τους. 

Πιστεύω ότι η συγκρότηση και λειτουργία των ΔΕΠΙΣ είναι επιβεβλημένη για τις τοπικές κοινωνίες και καλούμαστε 

όλες  και όλοι, γυναίκες και άνδρες του Μαρουσιού να συστρατευτούμε, ώστε μέσα από πρωτοβουλίες και δράσεις 

να βοηθήσουμε τα θύματα κακοποίησης και σεξιστικής βίας  να σπάσουν την σιωπή τους και να προωθήσουμε την 

αρχή της ισότητας των φύλων σε όλους τους τομείς της δημόσιας και ιδιωτικής ζωής» 

Την πρόεδρο της Επιτροπής πλαισίωναν και απεύθυναν χαιρετισμό οι : 

• Η κα Ζενάκου Ελένη, Πρόεδρος του ΚΕΘΙ η οποία αφού εξήρε την έναρξη των εργασιών της επιτροπής, 

έκανε μια συνοπτική παρουσίαση των λειτουργιών του ΚΕΘΙ, ενώ ανέφερε συνοπτικά το πλαίσιο της 

συνεργασίας με το Δήμο και την Δημοτικής Επιτροπή Ισότητας για την υλοποίηση προγραμμάτων και 

συγκεκριμένα παρεμβάσεων στα σχολεία της πόλης, στις υπηρεσίες του Δήμου και στην κοινότητα . 

• Η κα Φωτεινή Βρύνα, υπεύθυνη επικοινωνίας στο ΕΦΚΑ και πρώην πρόεδρος Ισότητας στην ΕΝ.ΠΕ. και 

νυν Σύμβουλος της ΔΕΠΙΣ Αμαρουσίου 

Η κα Βρύνα ευχαρίστησε το Δήμαρχο και την Πρόεδρο για την πρόσκληση να συμμετέχει στην παρούσα επιτροπή, 

εξήρε το Δήμο Αμαρουσίου  που πρωτοστατεί στο πεδίο της ισότητας των φύλων με αξιόλογες δράσεις, ενώ  έκανε 

μια σύντομη αναδρομή στις δράσεις της ΕΝ.ΠΕ.  και στις προσπάθειες εδραίωσης των ΔΕΠΙΣ στην Ελλάδα. 

Οι εργασίες της πρώτης συνάντησης έκλεισαν με παρουσίαση και γνωριμία των μελών καθώς και ενημέρωση για 

τον κανονισμό και τις διαδικασίες λειτουργίας της επιτροπής . 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


